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The Vice-Chancellor of the Universi$ of Dschang informs the University
C-ommunity and the Public that the Proclamation Cereirony oif*surt, for the20D/2a20 academic year is scheduled for Saturday augusi, ili,- zazo at the
Amphithearre lfi)0 at 10:00 am.

During the ceremony, Success Testimonials and Transcripts signed by
Academic Authorities of the university will be presented to bests students in each
discipline.

Dschang, te ? 7 ACUI 202A

Relatif d la CMmonie de Proclamation Offtcieltc des Risukais de I'annce acadimique 2019/2020

Le Recteur de l'Universitd de Dschang porte i la connaissance des
membres de la Communautd Universitaire et du Public que la C6r6monie de
Proclamation Officielle des Rdsultats de l'annde acaddrnique 2019 /2A2A arxalieu le samedi 29 Ao&t 2020 d I'Amphirhdatre lfi)0 a partir de l0 heures
prdcises.

Au cours de ceffe cdrdmonie, les Relev€s des Notes et Attestations de
Rdussite signds des autoritds acaddmiques seront remis aux meilleure 6tudiants
de chaque fiIiere.

Toutefois, au regard de la panddmie d Coronavirus, le Recteur invite tous
ceux qui prendront part A cette c6rdmonie au port obligatoire du masque et au
reslrect scrupuleux des mesures barriires. /-

Related to Oficial Prulamation Ceremony ofResalts oytnc ZOte/ nzT acadamic year

Due to the Coronavirus pandemy, the Vice-Chancellor hereby invites all
those who will take part in the ceremony to wear their masks and respect barriers
measures relative to the fight against Covid_l9./,
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